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JEGYZŐKÖNYV

Készült: a Polgármesteri Hivatal, 2022. október 27. 16:00 órai kezdettel, Füzesgyarmat Város
Onkormányzatának Képviselő-testülete nyílt

ÜLÉSÉRŐL

Jelen vannak:
Koncz Imre polgármester,
Dr. Barta Krisztina képviselő
Dr. Sánta Tibor képviselő,
Várkonyiné Csáforda Eva képviselő,
Fehér László képviselő
Zs. Nagy Sándor képviselő
Báló $áidor Zsolt képviselő
Lánczi Csaba képviselő

SZMSZ szerint tanácskozási jo22al me2hívott:
Dr. Biága János jegyző

SZMSZ szerint állandó me2hívott:
Oláh Zoltán Füzesgyarmati Városgazdálkodási és Önkormányzati Vagyonkezelő Kit
ügyvezetője

Jegyzőkönyvvezető: Molnár Ildikó testületi ügyintéző

Koncz Imre polgármester: Köszönti a Testületet az ülésen. A mai napra összesen négy napirendi
pont van. Először ezt szavaztatná. Aki elfogadja, jelezze!

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület jelenlévő 8 tagjából 8 igen szavazattal,
tartózkodás és ellenszavazat nélkül a napirendeket az alábbiak szerint megtárgyalásra
elfogadja.

1. Füzesgyarmati Önkéntes Tűzoltó Egyesület beszámolója
Előadó: Nagy István, elnök

2. Lurkófalva Óvoda beszámolója
Előadó: Károlyi Zsigrnondné, intézménywezető

3. Hegyesi János Városi Könyvtár és Közművelődési Intézmény Szervezeti- és Működési
Szabályzatának módosítása
Előadó: Koncz Imre, polgármester

4. Ingatlanokkal kapcsolatos kérelem
Előadó: Koncz Imre, polgármester



Első napirend

Füzesgyarmati Önkéntes Tűzoltó Egyesület beszámolója
Előadó: Nagy István, elnök

Koncz Imre polgármester: Az első az Önkéntes Tűzoltók beszámolója lett volna, akik Írásban
megküldték. Arról volt szó, hogy itt lesznek, de jelezték, hogy nem. A véleményt ezzel
kapcsolatban el lehet mondani, ás akkor ezt továbbítják nekik. Ha van esetleg kérdés, akkor azt
továbbítják nekik. Ezt nem tárgyalta egyik bizottság sem. Van-e valakinek kérdése vagy
véleménye ezzel kapcsolatban?

Várkonyiné Csáforda Éva képviselő: Kérdése nincs csak véleménye ezzel kapcsolatban.
Olvasta, ami meg fog jelenni az Amondóban a tűzoltóságról, hogy Merci Marci 40 éves lesz,
az már szép kor egy tűzoltóautónál. Folyamatosan újftgatják, csinálgatják. Az egyik legnagyobb
problémájuk, hogy egy korszerűbb autó kellene. Nyáron sokat vonultak, helyt álltak a lovas
tanyánál ás a darvasi úton hatalmas nagy területen égett. Ok munka mellett végzik a feladatukat.
Csak annyit szeretne mondani, hogy gratulál hozzá, és ha módjukban lesz támogassák az
autóvásárlásban, mert ők maguk eszkábálják. Csak köszönettel tartozik, ha volt valami ott
voltak és helyt álltak.

Dr. Sánta Tibor képviselő: Csak annyit tenne hozzá, hogy minden tisztelete az övéké, akik
minden szabadidejüket, sokszor éjszakájukat és hétvégéjüket áldozzák fel, hogy a közt
szolgálják. megérdemelnek minden támogatást anyagi ás erkölcsi támogatást.

Koncz Imre polgármester: Köszöni ás továbbítják nekik.

Lánczi Csaba képviselő: Még annyi megjegyzést tenne, amellett hogy áldozatos munkájuk van,
ők azért tesznek is azért, hogy forrásokhoz jussanak. Az anyagból látszik, hogy azon kevés civil
szervezetek egyikéhez tartozik, akik próbálják maguknak összeszedni azt, amit az
önkormányzat nem tud a számukra biztosítani. Számos pályázatot beadtak, ás azért vannak
pozitív elbírálások Is. Ez méltányolni való. Egy megjegyzés Evának a felvetéséhez, hogy Merci
Marci 40 éves. Sajnos ezt Nagy Pistitől tudja, hogy amit most a tűzoltóságoknál leselejteznek
tűzoltókocsikat jelentős részét Ukrajna irányába továbbítják, tehát most még esély sincs ezekre
a leselejtezett gépek megvásárlására.

Koncz Imre polgármester: Szavaztatja. Aki elfogadja a tűzoltók beszámolóját, az jelezze!

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület jelenlévő 8 tagjából 8 Igen szavazattal,
tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadja a Füzesgyarmati Onkéntes Tűzoltó
Egyesület beszámolój áról szóló határozati javaslatot.

Füzesgyarmat Város Önkormányzatának
Képviselő- testülete

5525 Füzesgyarmat, Szabadság tér 1. sz.
(66) 491-058, Fax: 491-361

E-mail: po1armesterihivata1(fuzesyarmat.hu
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Füzesgyarmat Város Önkormányzat Képviselő-testületének
50/2022. (X. 27.) határozata

Onkéntes Tűzoltó Egyesület 2022. évi működéséről szóló beszámoló elfogadásáról

Füzesgyarmat Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Füzesgyarmati Önkéntes
Tűzoltó Egyesület 2022. évi munkájáról szóló beszámolót.

Felelős: Koncz Imre, polgármester
Határidő: azonnal

Második napirend

Lurkófalva Óvoda beszámolója
Előadó: Károlyi Zsigmondné, intézményvezető

Koncz Imre polgármester: Az Óvoda beszámolója következik. Mind a három bizottság
tárgyalta. A Pénzügyi Bizottság nem volt htározatképes, kezdjük a Szociális Bizottsággal.

Dr. Sánta Tibor Szociális és Hurnánügyek Bizottság elnöke: A bizottság megtárgyalta, nagyra
értékelte ás egyhangúlag elfogadta.

Báló Zsolt Zsolt Településfejlesztési ás Turisztikai Bizottság elnöke: Megnézték, átbeszélték,
egy abszolút tökéletes beszámoló. Elfogadásra javasolják.

Fehér László Gazdálkodási és Ellenőrzési Bizottság elnöke: Megbeszélték, elfogadták, bár nem
volt határozatképes a bizottság.

Koncz Imre polgármester: Van e kérdés ezzel kapcsolatban?. Aki ezt így elfogadja, jelezze!

MegáHapítja, hogy a Képviselő-testület jelenlévő 7 tagjából 7 igen szavazattal,
tartózkodás és ellenszavazat nélkül, az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja
Lurkófalva Ovoda beszámolójáról szóló határozati javaslatot.

Füzesgyarmat Város Önkormányzat Képviselő-testületének
51/2022. (X. 27.) határozata

a Füzesgyarmati Lurkófalva Ovoda működéséről szóló beszámoló elfogadásáról

Füzesgyarmat Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Füzesgyarrnati Lurkófalva
Ovoda működéséről szóló 2022. évi beszámolót elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Konez Imre, polgármester

Harmadik napirend



Füzesgyarmat Város Önkormányzatának
Képviselő- testülete

5525 Füzesgyarmat, Szabadság tér 1. sz.
(66) 491-058, Fax: 491-361

E-mail: polgarmesterihivatal( fuzes gyarmat,hu

Hegyesi János Városi Könyvtár és Közművelődési Intézmény Szervezeti- és Működési
Szabályzatának módosítása
Előadó: Koncz Imre, polgármester

Koncz Imre polgármester: A következő egy technikai jellegű előterjesztés, a Hegyesi János
Városi Könyvtár és Közművelődési Intézmény SZMSZ-ének módosítása. Ezt két bizottság
tárgyalta.

Dr. Sánta Tibor Szociális és Humánügyek Bizottság elnöke: A Bizottság egyhangúlag
elfogadta.

Báló Zsolt Zsolt Településfejlesztési és Turisztikai Bizottság elnöke: Szintén egyhangúlag
elfogadta.

Koncz Imre polgármester: Ez tényleg technikai jellegű kérdés az intézményvezető váltás
kapcsán. Szavaztatja.

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület jelenlévő 8 tagjából 8 igen szavazattal,
tartózkodás és ellenszavazat nélkül, az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja a
Hegyesi János Városi Könyvtár és Közművelődési Intézmény Szervezeti- és Működési
Szabályzatának módosításáról szóló határozati javaslatot.

Füzesgyarmat Város Önkormányzat Képviselő-testületének
52/2022. (X. 27.) határozata

a Hegyesi János Városi könyvtár és Közművelődési Intézmény
Alapftó Okiratának módosításáról

Füzesgyarmat Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Hegyesi János Városi Könyvtár
és Közművelődési Intézmény Szervezeti- és Működési Szabályzatát a határozat 1. sz.
melléklete szerinti fogadja el.

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, a szükséges jognyilatkozatok megtételére
és aláírására, valamint az érintettek értesítésére.

Határidő: 2022. július 31.
Felelős: Koncz Imre polgármester

Neavedik napirend

Ingatlanokkal kapcsolatos kérelem
Előadó: Koncz Imre, polgármester

Koncz Imre polgármester: A negyedik napirendi pont négy ingatlan eladás. Ezt a
Településfejlesztési bizottság tárgyalta. A Településfejlesztésinek volt módosító javaslata.
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Báló Zsolt Zsolt Településfejlesztési és Turisztikai Bizottság elnöke: A módosító javaslatba azt
kértük, hogy a régi bérlő is indulhasson a vásárlási lehetőségen, és ezzel elfogadtuk.

Koncz Imre polgármester: Először a módosítót szavaztatná. mert ha ezt elfogadják, akkor le
kell venni napirendről, amíg nem nyilatkozik a másik bérlő. Arról van szó, hogy a négy telekre
érkezett vételi ajánlat. A módosító, hogy a négy telekből kettőt bérbe adunk, keressük meg a
bérlőt, hogy neki van-e vételi szándéka. Ha nincs, eladjuk a jelentkezőnek. Jelezze, aki
elfogadja így, hogy vegyék le a napirendről, amíg megkeresik a bérlőt.!

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 8 jelenlévő tagjából 8 igen szavazattal,
tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadja, hogy az előterjesztést vegyék le a
napirendrőJ.

Koncz Imre polgármester: Ennyi volt a napirend, van e valakinek kérdése?

Lánczi Csaba képviselő: Az önkormányzat mezőgazdasági részével kapcsolatban igaz-e, hogy
a méhészet megszűnik?

Koncz Imre polgármester: Arról volt szó, hogy megnézik érdemes-e vele kinlódni. Majd most
indul a 2023-as tervezés ás akkor döntenek róla.

Lánczi Csaba képviselő: Nem biztos, hogy tudja hozni, amit kell?

Koncz Imre polgármester: Idén még nem adtak el mézet. Kérdéses, hogy van-e értelme így.
Nincs eldöntve, csak felmerült, mert minden hónapban megnézi mik a bevételek a
Közfoglalkoztatási programból.

Dr. Sánta Tibor: Meg szeretné kérdezni, hogy miért nem adtak cl mézet? Nem volt kereslet rá,
vagy nem termelődöt annyi?

Koncz Imre polgármester: Nem tudja.

Lánczi Csaba képviselő: Ismerősétől hallotta, hogy nem volt víz így nem hajtotta az illatot, a
méhek sem dolgoztak. Hiába volt az akác roskadásig tele virággal.

Koncz Imre polgármester: Eddig mindig olyan évente 600.000 Ft-os bevétel volt belőle.
Megnézik, mert van olyan része, amit nem finanszíroznak a Közfoglakoztatási Programból, az
effektíve kiadás szokott lenni.

Lánczi Csaba képviselő: Ez egy rosszabb év volt.

Várkonyiné Csáforda Éva képviselő: Előző évben jó volt az a 600.000 Ft ás két embert
foglalkozatott. Ebben a Közmunka Programan rnínuszosak nem lehetünk.

Koncz Imre polgármester: Lehetnek, mert van olyan, amit nem fizetnek.
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Báló Sándor Zsolt képviselő: Ez egy extrém év volt, nem volt ilyen az elmúlt 40 évben ilyen
szárazság. Ez mindenre kihat. Kihatott a méhekre, kihatott a termésre. Szerinte egyáltalán nem
mérvadó ez az év. Katasztrófa mindenkinek, az önkormányzatnak, nyilván, a méhészeknek is.
Ilyen lesz a növénytermesztés is. Gondolja az sem hozott semmit. Viszont a vetőmagot meg
ilyeneket kapják.

Koncz Imre polgármester: 4 millió forintos bevétel már van és ebben még nincs benne a
napraforgó. Más kérdés van e?

Várkonyiné Csáforda Éva képviselő: Kérdezték tőle, hogy igaz e, a Kit vezetője szeretne
távozni a Kit éléről?

Koncz Imre polgármester: Neki most olyan szerződése van, hogy 5 évre pályáztatták meg, 2+3
év. Erről a testületnek kell dönteni, hogy hosszabbít-e vagy sem.

Koncz Imre polgármester: Nincs több bejelenteni valója. Valakinek van-e? Ha nincs, bezárja
az ülést.

Imre
polgármester



Koncz Imre polgármester

Dr. Barta Krisztina alpolgármester

Báló Sándor Zsolt képviselő

Fehér László képviselő

Lánczi Csaba képviselő

Patai Tamás képviselő

Dr. Sánta Tibor képviselő

Várkonyiné Csáforda Éva képviselő

Zs. Nagy Sándor képviselő

SZMSZ szerint tanácskozási joggal meghívott:

Dr. Biága János jegyző

Dr. Tóth Tünde

Kiss Jánosné bizottsági tag

Németh-Csák Erika bizottsági tag

Szabó Zoltán bizottsági tag

Dr. Kovács József országgyűlési képviselő

Békés Megyei Kormányhivatal vezetője,
ill. képviselője
Détárné Molnár Andrea Szeghalmi Járási
Hivatal vezetője
SZMSZ szerint állandó meghívottak:

Jelenléti ív

Füzesgyarmat Város Önkormányzatának Képviselő-testülete
2022. október 27.-én tartott

üléséről
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Városi Rendőrkapitányság — Czeglédi
Lajos r.alezredes, mb. kapitányságvezető
Nagy Zoltán — Jobbik Magyarországért
Mozgalom helyi elnöke
Tóth Zoltán - református lelkész

Lengyel Antal - katolikus plébános

Bánfi Attila — Kossuth Lajos Ált. Iskola
intézményvezetőj e

Károlyi Zsigmondné - Lurkófalva Óvoda ()
vezetője
Gazsóné Kovács Andrea - bölcsődevezető

Huszár Róbert - HJVKKI igazgató

Oláh Zoltán — Füzesgyarmati
Városgazdálkodási és Onkormányzati
Vagyonkezelő Kft. ügyvezetője
Szabó Lászlóné — ESZI telephely
koordinátor
Békés Megyei Hírlap képviselője:

Füzesgyarmati Roma Nemzetiségi
Onkormányzat képviselője:

Napirendekhez meghívottak:

Nagy Izabella pénzügyi osztályvezető

Tóth Eszter szociális csoportvezető

Barabásné Szivos Katalin műszaki
csoportvezető
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